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VERSLAG RAAD VAN BESTUUR 7 JUNI 2018 

 

Donderdag 7 juni 2018, 20h00, Elewijt Center 

 

Bestuurders: C. Claes, P. Heylen,T. Mogal, F. Soetaert, M. Vander Mierde 
Ambtshalve: A. De Bauwer (penningmeester)  
Gecoöpteerd lid: G. Tsakitzidis 
Verontschuldigd: B. Danhieux, F. Mulleners, J. Stryckers, E. Dirkx 
 
 
VERSLAG 
 
Filip Soetaert opent de vergadering en feliciteert de young Black Arrows met hun 
prestatie en zilveren medaille in de Challenge Trophy 2018 te Bosnië-Herzegovina.  
 
1 Goedkeuring vorig verslag 

 
Wordt bij volgende vergadering terug opgenomen. 
 
 
2 Feedback secretariaat van Tim & Jan: bezoek 1/6  
 
Tim en Jan geven feedback met betrekking tot hun bezoek aan het secretariaat. 
 
3 Feedback gesprek met minister Muyters 
 
Naar voorbereiding van EK 2022, principieel wordt er op 20/6 de toewijzing voor 2022 
en 2024 bekend gemaakt. Voordien moeten Frankrijk, Spanje en België een 
overeenkomst getekend hebben. Hier is nog een probleem mee omdat het een 
document is van meer dan 120 blz. Dit komt voor de organisatoren zeer zwaar over en 
is anders dan de vorige ervaringen.   
Alle kandidaat-organiserende landen gaan met de EHF spreken om er meer duiding over 
te krijgen. Er zijn blijkbaar veel zware verplichtingen bijgekomen die er vroeger niet 
waren. Anderzijds zijn onze engagementen met de campagne om samen met Frankrijk 
en Spanje mee te doen niet evident.  
 
* 
 
Budget +/- 1.500.000 euro voor 6 wedstrijden in de Lotto-Arena. Het budget is ruim 
opgemaakt en er kan nog in gesnoeid worden. Maar de hoop is er dat de Belgische 
overheden een 750 000 euro zouden geven. Voorlopig is er een 125.000 euro 
tussenkomst van Antwerpen + gratis Lotto-Arena (raming waarde +/- 175.000 euro). 
EHF legt ons voorlopig op om 4 ruime kleedkamers ter beschikking stellen met een 
minimumoppervlakte en wij hebben er maar 2. Dus bijkomende kosten. 
 
Op het kabinet van Muyters is meegegeven dat sport Vlaanderen ook een gelijkaardige 
bijdrage zal doen. Ze staan er 200% achter. Maar de budgettaire mogelijkheden gaan 
niet verder dan 200.000 euro. Wij zitten aan een goede 350.000 euro momenteel. Er is 
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wel een nieuw fonds in het leven geroepen in het kader van het wielrennen. Maar 
vandaag is er nog geen budget van de Flanders Events fonds. Bruynseels staat er ook 
achter en wilt via dit kanaal ook aan de handbal geld geven. De reden is omdat de 
openingsceremonie in Antwerpen zou kunnen doorgaan.  Dit zou ook kunnen betekenen 
dat België zelf de openingswedstrijd  zou mogen spelen. Het evenement zou eventueel 
via de stad (afdeling sport) ook gesubsidieerd kunnen worden als event.  
 
Samengevat: het budget is nog niet helemaal rond, maar er zijn mogelijkheden die nog 
uitgepluisd worden. Wij zouden dan onze kandidatuur kunnen handhaven..  
20 juni zullen wij meer weten.  
 
Plan B 
Gesteld dat wij in 2019 tot de vaststelling komen dat wij van de andere overheden dat 
wij niets meer kunnen bekomen, dan spreken wij met Frankrijk af dat de voorrondes 
alsnog in Frankrijk door zouden gaan. In Strassbourg. Gevolg = 50.000 euro boete, 
wellicht te recuperen in overleg met Frankrijk. 
 
* 
  
 
4 Mededelingen vanuit het PUC 
 
4.1 Meeting voor de Beker van België 
1ste ronde KBHB 
8 LFH en 8 VHV ploegen 
15 ploegen van de nationale ploegen bieden zich aan. 2de ploeg van Visé valt weg. Dus 7 
Waalse en 8 Vlaamse.  
  
Wij werken naar 8/9-9-2018 om met 8 ploegen over te blijven. Vandaag 13 of 14 
ploegen ingeschreven. Er is dan maar 1 voorronde. Er zullen dus verschillende ploegen 
rechtstreeks overgaan. 
 
4.2 Meeting met de Beneploegen 
Er is een draagvlak om met de Nederlandse ploegen te spreken over beloftereeksen 
gekoppeld aan de eerste ploegen.  
Bene-ploegen en eerste nationale. ➔ beneploegen in idem weekend met de 
belofteploegen. Dit kan een impact hebben en is voor competitiejaar 2019-2020. Dit 
zou tevens een impact kunnen hebben voor de liga.  
Er zou maar een beperkte overgang mogen zijn van aantal spelers die in eerst en in 
belofte ploeg spelen. Dit betekent een wijziging op BHB niveau. 
 
5 Aanstelling voorzitter ad interim 
 
Bart Danhieux heeft de vraag gekregen om deze tijdelijke functie op te nemen. Met de 
nodige ondersteuning wilt hij deze taak tijdelijk op zich nemen. 
Er wordt nog verder gezocht naar kandidaten bestuursleden. Er zijn nog 3 plaatsen vrij.  
In december zullen bijkomende leden van raad van bestuur verkozen worden. Met als 
doel om op zoek te gaan naar een voorzitter van de raad van bestuur. 
Momenteel zijn er 3 potentiële kandidaten. 
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Tim Mogal stelt zich kandidaat om 2de ondervoorzitter te zijn onder het ad interim 
voorzitterschap van Bart.  
 
Beslissing:  
Bart Danhieux krijgt de volledige steun van de RVB om voorzitter ad interim te zijn. 
Tim Mogal krijgt tevens de volledige ondersteuning van de RVB om 2de ondervoorzitter 
te zijn van de RVB.  
 
6 Aanstelling secretaris generaal ad interim 
 
De RVB stelt voor om Tim Mogal aan te stellen als SG ad interim. Aan Erwin wordt 
gevraagd of het officieel kan dat hij als bestuurder deze rol opneemt. Behoudt hij zijn 
stemrecht binnen de RVB? 
 
7 Reglementen  

 
7.1 Wedstrijdbladen 

 
Naar de toekomst zou er een scan van de wedstrijdbladen ingestuurd moeten worden. 
Waarbij de originele een jaar bij de thuisploeg blijven. Er zou nagekeken moeten 
worden of dit officieel geldend is.  
Een ander voorstel is om de wedstrijdbladen eventueel gebundeld per maand op te 
sturen.  
Tim vraagt na of dit kan.  
 

7.2 Schending van de wet van de privacy 
 

Oude leden 
Het rijksregisternummer zou eigenlijk niet zichtbaar mogen zijn voor anderen dan de 
federatie.  
Voorstel aanpak: Op de huidige ingevulde kaarten een zwarte streep door 
rijksregisternummer trekken met een viltstift (onuitwisbaar).  Dit laten controleren 
door de scheidsrechters. Zo wordt voorkomen dat er iemand de rijksregisternummers 
ziet die niet bevoegd is.  
 

Nieuwe leden 
Op nieuwe kaarten het vak van rijksregisternummers niet meer voorzien en/of niet 
meer laten invullen. Naar de toekomst: nadenken over kaarten in een andere vorm aan 
te bieden bv bankaartvorm. 
 

7.3 Uitzondering aangevraagd door Tongeren voor seizoen 2018 -2019 
Er wordt aangevraagd om speelsters van december 2004 mee te laten aantreden in de 
liga-competitie. 
RVB geeft negatief advies. 
 
Samengevat: enkel spelgerechtigde spelers mogen aantreden in de liga. 
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Reglementswijzigingen worden door Tim Mogal aangepast. Beker van België, 
wedstrijdbladeren en rijksregisternummer. 
 
8 Klacht 
P. Heylen verlaat de vergadering. 
Er is een klacht van HC Leuven ingediend betreffende de situatie met organisatie en 
verloop potentiele promotie naar Liga 3. De kost is betaald en dus wordt deze klacht 
als ontvankelijk gezien. Het is aan de RVB om te beslissen, daar het sportcomité in 
deze materie niet bevoegd is. Er zijn 4 stemgerechtigde leden van de RVB aanwezig. In 
huidige omstandigheden (er zouden in deze maximaal 7 stemgerechtigde leden kunnen 
zijn) zijn dat voldoende stemgerechtigden. 
 
De RvB had eerder dit seizoen beslist dat de 2 kampioenen van de regio’s AVB en Oost-
West rechtstreeks promoveren naar de liga 3. De 2de gerangschikte P-ploegen 
(respectievelijk HC Leuven en HC Aalst) in elk van deze reeksen zouden een 
testwedstrijd spelen om een eventuele derde stijger aan te duiden.. Aalst heeft laten 
weten dat ze niet wensen te promoveren. Leuven is ervan uitgegaan dat zij zouden 
stijgen naar liga 3. Bijgevolg hadden zij een aantal spelers ontslagen. Nadien is er een 
publicatie gebeurd in handbal 7 dat HC Leuven nog een testmatch moest spelen tegen 
Roeselare (de 3de P-ploeg).deze publicatie is echter pas gebeurd na de datum waarop 
de oorspronkelijke testwedstrijden gepland stonden.  Roeselaere heeft aangegeven te 
willen stijgen en de wedstrijd is gepubliceerd geweest, maar niet gespeeld daar HC 
Leuven direct onder voorbehoud een klacht had ingediend. HC Leuven blijkt voldoende 
argumenten aan te kunnen geven dat ze niet op de hoogte waren van de extra 
wedstrijden en dat ze benadeeld waren om nog een volwaardige ploeg bijeen te krijgen 
om die wedstrijd te spelen.  
De VHV neemt de verantwoordelijkheid op haar dat ze een onterechte publicatie heeft 
gemaakt en verkiest voor een sportieve positieve keuze en dus beide ploegen te laten 
stijgen. 
 
Beslissing: In het kader van een positieve beslissing voor de competitie wordt er beslist 
dat er vier ploegen stijgen ipv 3 ploegen en dat de liga 3 volgend jaar dus uit 13 
ploegen zal bestaan. Gedurende het seizoen 2018-2019 zal er aan de regioreeksen één 
stijgersplaats minder worden toegekend, zodat de liga 3 tijdens het seizoen 2019-2020 
terug uit 12 ploegen zal bestaan.  
Zowel Roeselare als HC Leuven stijgen naar Liga 3.   
 
Philippe Heylen vervoegd terug de vergadering en krijgt de beslissing meegedeeld.  
  
9 Financiën 
 

9.1 Alex presenteert budgettaire oefening.  
 
De voorbereiding is per mail verstuurd geweest.  
De budgettering is volledig gebaseerd op de nieuwe structuur die wij willen toepassen. 
Er zijn adviezen uitgeschreven en het debat wordt aangaan. Er moet vanavond een 
beslissing genomen worden over de ‘her’organisatie van het secretariaat.  
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9.1.1 Er wordt na de bespreking een stemming georganiseerd om een beslissing te 
nemen over het al dan niet terug aannemen van Gerrit Vertommen. 

 
9.1.2 Er is vastgesteld dat er opvallend hoge verplaatsingsonkosten zijn. Dit moet 

verder onderzocht worden van waar die kosten komen.  
 
* 
 
10 Varia 
 

Nihil. 
 

 
Volgende vergadering 2 juli om 20u.  
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